

Program Global untuk Pemeliharaan Warisan Budaya Moden

Modern Endangered Archives Program (MEAP) merupakan program pemberian geran oleh Perpustakaan UCLA. Kami membiayai projek yang mendokumenkan, mendigitkan dan menjadikan bahan arkib terancam dapat diakses dari Abad ke-20 dan ke-21. Ini termasuk cetakan, fotografi, filem, audio, bahan sementara dan objek digital.

Permohonan untuk kohort 4 dibuka pada September 2021.

DANA PADA SKALA GLOBAL

Kami menggalakkan permohonan dari Afrika, Caribbean, Amerika Latin, Timur Tengah, Asia Tengah, Asia Selatan dan Asia Tenggara, dan Oceania.

Butiran permohonan dan garis panduan program tersedia dalam berbilang bahasa.

AMALAN ETIKA KERJA

MEAP menyokong kerja di tapak arkib seluruh dunia yang memberi kuasa kepada juruarkib dan pemimpin masyarakat untuk menentukan keutamaan kerja pemeliharaan mereka.

Amalan pascapenjagaan yang membangunkan koleksi rangkaian tanpa memindahkan kandungan.

MEMASTIKAN AKSES TERBUKA

MEAP komited untuk pemeliharaan perpetuiti + akses berterusan kepada koleksi yang dibiayai.

Bahan yang mendokumenkan sejarah, masyarakat, budaya dan politik yang memberikan penekanan pada keadilan sosial, hak asasi manusia dan masyarakat yang kurang didokumenkan.

Modern Endangered Archives Program (MEAP)

Projek Perpustakaan UCLA

Pembiayaan tersedia untuk pendokumenan dan pemeliharaan warisan budaya yang berisiko melalui pendigitan.

Semua butiran boleh didapati di meap.library.ucla.edu.

PANGGILAN UNTUK PERMOHONAN (2021-2022)

MEAP menjemput permohonan untuk projek yang direka bagi memelihara, mendokumenkan dan mendigitkan koleksi yang berisiko daripada keadaan persekitaran, ketidaktentuan politik, media yang sememangnya tidak mampan, penyimpanan tidak sesuai, atau perubahan perkauman dan sosial. Semua objek digital yang dihasilkan melalui projek MEAP akan diterbitkan dalam talian oleh Perpustakaan UCLA.

Permohonan dibuka pada 10 September 2021

Permohonan Awal tamat pada 15 November 2021

Semua permohonan mesti diserahkan melalui sistem permohonan MEAP dalam talian yang boleh didapati di meap.smapply.io. Jika anda tidak dapat mengakses sistem dalam talian atau tidak dapat menyerahkan permohonan dalam talian, sila e-mel ke meap@library.ucla.edu.
Ketahuilah lebih lanjut di meap.library.ucla.edu

GERAN YANG TERSEDIA

MEAP mempunyai dua geran yang tersedia. Kedua-dua geran yang tersedia memerlukan penyerahan permohonan awal melalui sistem permohonan MEAP. Kemudian, pemohon terpilih akan dijemput untuk melengkapkan permohonan terperinci.

Projek hendaklah disusun dengan baik sebelum pendigitan bermula. Jika anda memerlukan masa yang lama untuk menilai dan meneliti bahan arkib, anda perlu pertimbangkan untuk memohon geran perancangan.

GERAN PERANCANGAN sehingga \$15,000 bagi menilai atau meneliti koleksi untuk pendigitan dan/atau kurasi. Geran perancangan projek boleh mencapai sehingga tempoh setahun.

GERAN PROJEK sehingga \$50,000 untuk mendigitkan kandungan arkib atau kurasi aset yang sudah digital. Projek yang dibiayai geran hendaklah menumpukan perhatian kepada kitar hayat penuh pendigitan termasuk pengimejan serta perihalan kandungan dan penghantaran aset digital ke Perpustakaan UCLA. Geran projek boleh mencapai sehingga tempoh setahun.

MEAP mempunyai sejumlah dana yang ditetapkan untuk Geran Kecemasan yang akan diberikan di luar kitaran pendanaan biasa. Dana sehingga \$10,000 tersedia untuk projek 6 bulan. Sebarang pertanyaan hendaklah ditujukan kepada meap@library.ucla.edu. Permohonan mesti dijemput dan akan mengikut proses penilaian yang ketat termasuk dikaji semula oleh pengadil luar, pakar teknikal dan lembaga kaji semula MEAP.

KELAYAKAN

Projek mesti mempunyai seorang pemohon utama yang bertanggungjawab untuk perancangan dan pelaksanaan projek. Pemohon utama juga akan bertanggungjawab untuk pengurusan kewangan geran. Pemohon individu mesti berkaitan dengan institusi dan tidak boleh memohon untuk pendanaan bebas. Jika pemohon geran bukan ahli gabungan dengan pemilik repositori bahan, surat sokongan daripada pemilik repositori diperlukan.

PEMOHON YANG LAYAK:

- Mana-mana ahli bertauliah fakulti pengajaran atau penyelidikan di universiti atau institusi pengajian tinggi yang serupa
- Juruarkib dan pustakawan yang bertanggungjawab untuk koleksi khas dalam arkib, perpustakaan negara atau penyelidikan, atau institusi yang serupa
- Pemimpin pentadbiran organisasi bukan untung yang menyimpan bahan warisan budaya yang berisiko

INSTITUSI YANG LAYAK:

- Geran mesti ditadbir oleh organisasi bukan untung
- Permohonan dari institusi kerajaan yang memohon sokongan untuk pemeliharaan pemilikan mereka sendiri hendaklah menunjukkan beberapa sumbangan dalam bentuk, seperti peruntukan masa pekerja, latihan atau ruang kerja
- Institusi tuan rumah mesti universiti, arkib, perpustakaan, institusi penyelidikan atau kebudayaan

SKOP PROJEK

MEAP akan menyokong projek untuk menyusun, mengumpul, menukar dan memerihalkan bahan arkib atau aset digital sedia ada. Bahan mesti sesuai dengan skop berikut.

- **USIA BAHAN:** Dari awal abad ke-20 hingga ke hari ini, sebaik-baiknya dengan sebilangan besar bahan sejak dari 1950-an atau lebih baharu.
- **KANDUNGAN:** Bahan hendaklah mendokumenkan aspek sejarah, masyarakat, budaya dan politik. Sebaik-baiknya yang memberikan penekanan pada keadilan sosial, hak asasi manusia dan masyarakat yang kurang didokumenkan.

- FOKUS GEOGRAFI: Bahan dari rantau luar Amerika Utara dan Eropah diutamakan. Kami menggalakkan permohonan dari Afrika, Caribbean, Amerika Latin, Timur Tengah, Asia Tengah, Asia Selatan dan Asia Tenggara, dan Oceania.
- FORMAT: Bahan boleh dalam pelbagai format termasuk cetakan, audio, video, fotograf, bahan sementara dan fail digital (termasuk tetapi tidak terhad pada blog, video telefon bimbit, laman web, imej 3D, pita magnet dan kandungan media sosial).